

Keyifli Okumalar Dileriz

Binlerce kategoride milyonlarca PDF e-kitap, ders kitapları, dergiler ve romanlara platformumuz üzerinden ücretsiz ulaşabilirsiniz.

RESMİ WEB SİTEMİZ

<https://rantey.org>

Yedek ve Duyuru Kanallarımız

Sitemize erişim engeli gelmesi veya adres değişikliği durumunda aşağıdaki kanallardan güncel giriş adresine erişebilirsiniz:

- Telegram: <https://t.me/birkitapbir>
- WhatsApp Kanalımız : <https://whatsapp.com/channel/0029VbDHv8uE50Us4lvMoc0Y>

ÇORUMLU

İnceleme - Bibliyografya

M. Bülent Varlık



ke b i k e ç y a y ı n l a r ı

kebikeç yayınları - 7

biyografi - bibliyografya kitaplığı - 4

Ön kapak: Çorumlu , Yıl : 2, Sayı: 13, 15 Nisan 1939

Kapak: Hamide Koyukan

Yeni Doğuş Matbaacılık
417 87 52 Ankara

kebikeç yayınları

Karanfil Sokak Birlik İş Merkezi 5/2.

06650 Kızılay Ankara

Tel - fax: 312 - 418 62 03

Ankara Haziran 1996

ISBN - 975 - 7981 - 06 - 0

M. Bülent Varlık : 1953 yılında Ankara'da doğdu. 1976'da ODTÜ İdari İlimler Fakültesi/Ekonomi-İstatistik Bölümü'nü bitirdi. 1982'de Ankara Üniv./SBF Sosyal Politika Bölümü yüksek lisans programını tamamladı. 1979-1987 yılları arasında Gazi Üniversitesi/İletişim Fakültesi'nde araştırma görevlisi olarak çalıştı. 1987 yılından bu yana Türk Eximbank'ta görev yapmaktadır.

Türkiye'de Sermayenin Teşviki (1876-1976 (ODTÜ-İFÖD yay., Ankara-1976), XIX. Yüzyılda Emperyalizmin Batı Anadolu'da Yayılması (TİB yay., Ankara-1976), Emperyalizmin Çukurova'ya Girişı (TİB yay., Ankara-1977), Türkiye Basın-Yayın Tarihi Kaynakçası (AİTİA yay., Ankara-1981), Kooperatif/Seçme Yazılar/1932-1934 (AİTİA yay. Ankara-1982), HEP Bu Topraktan/İnceleme-Bibliyografya (Kebikeç yay., Ankara-1995), Türkiye Basın-Yayın Tarihi Bibliyografyası (Ek-2), (Kebikeç yay., Ankara-1995) ve Beşer/İnceleme-Bibliyografya-Seçme Yazılar (Kebikeç yay., Ankara-1996) adlı kitapları bulunmaktadır.

İktisat, sosyal politika ve basın tarihi ile ilgili bazı araştırmaları TİB Aylık Bülteni, Tarih ve Toplum, Mülkiyeliler Birliği Dergisi, Ekonomik Yaklaşım, İletişim, Tarih Çevresi, Kebikeç, Tanzimat'tan Cumhuriyet'e Türkiye Ansiklopedisi'nde yayınlanmıştır.

ÇORUMLU

Çorum Halkevi Dergisi Üzerine Birkaç Not

1. DERGİNİN AMACI

1932 yılında kurulan halkevlerinin amaçlarından birisini de, bulundukları yöre ile ilgili bilgiler aktaran bir derginin yayınlanması oluşturmaktadır. Bu genel ilke doğrultusunda çıkarılan dergilerden birisi de **Çorumlu**'dur⁽¹⁾. Derginin çıkarılma amacını Çorum Halkevi Başkanı Bedri Bilginer, **Çorumlu**'nun ilk sayısında yer alan yazısında;

"Son zamanlarda esaslı teşkilâta dayanarak hızlanan ve ilerleyen Dil, Edebiyat, Tarih şubesinin kıymetli mensupları muntazam mesailerle zikre değer başarılar göstermişlerdir. Çorum muhitinde bir çok derlemeler yapmışlar, Çorum ve belki de bütün Türkiye'miz için pek çok kıymetli haiz vesikalar elde etmişlerdir. Kayda geçmemiş vakfiyeler, sicil kayıtları, cönkler, menakip kitapları, cami, çeşme, medrese kitabeleri bunlar meyanında sayılabilir. Ekserisi elyazılarından müteşekkil sekizbin ciltlik kitapsarayımız da ayrıca tetkike değer mevzulardandır.

Çorum'umuz bundan başka Boğazköy, [Alaca] Hüyük gibi Anadolu'nun en zengin Eti [Hitit] eserlerini kucaklamış bir sahaya sahip olmak şansına da maliktir. İşte bütün bu bahisler etrafına toplanan ve toplanacak olan vesikaların fotoğraflarıyla beraber büyüklerimizin ve ilim adamlarımızın yardımlarına güvenerek neşir ve tesbitine çalışacağız"⁽²⁾

satırları ile açıklamaktadır.

(1) Dergi hakkında kısa bilgi için bkz: Nurettin Güz; **Tek Parti İdeolojisinin Yayın Organları Halkevleri Dergileri**, Bilge yapım yay., Ankara-1995, ss: 131-133 ve Muzaffer Gündoğar; "1938'den 1941'e Çorum Halkevi Yayın Organı **Çorumlu**", **Kıyı**, yıl: 8, No: 94, Ocak-1994, ss: 13-20.

(2) Bilginer, Bedri; " '**Çorumlu**'yu Neden Çıkıyoruz?'", **Çorumlu**, No: 1, 15.Mart.1938, s: 1.

2. YAYIN PROGRAMI

Belirlenen bu amaç doğrultusunda hazırlanan "yayın programı"nda, **Çorumlu**'da yayınlanacak olan çalışmaların çerçevesi ise, 1-Milâddan evvel Çorum ve civarı, 2-Milâddan sonra Çorum ve civarı, 3-Selçukilerden evvel Çorum ve civarı, 4-Selçukiler zamanında Çorum ve civarı, 5-Osmanlılar zamanında Çorum ve civarı, 6-Cumhuriyet devrinde Çorum ve civarı, 7-Muhtelif devirlerde mülkî teşkilât, 8- Çorum muhitinin yetiştirdiği saz şairleri ve diğer şairler, 9- Çorum ve muhitinin yetiştirdiği ilim ve hükûmet adamları, 10-Çorum, İskilip, Osmancık, Mecidözü, Alaca, Sungurlu'ya ait halk şarkıları ve maniler, 11- Elde edilecek cönkler üzerinde araştırmalar, 12- Muhite ait ata sözleri, 13- Muhitteki kütüphanelerde bulunan eserlerin tasnifi ve yazmaların fihristinin neşri (bir de bibliyografya yapılacaktır), 14- Mu-hitte spor, tarihte spor, bugünkü spor, 15- Muhitte geçitler ve eserleri: Tarihte yollar, köprüler, camiler, minareler ve mimarî kıymetleri, bugünkü yollar ve köprüler, 16- Cami, çeşme, medrese, mezar, kale, köprü kitabeleri ve bunlara mümasil eserler ve tetkikler, 17- Tarihî kıymeti haiz vesikalar, 18- Muhitin şive hususiyetleri ve dil der-lemeleri, 19- Yer adları: İnsan adları, dağ, dere, tepe, tarla, köy, ma-halle, mevki adları derlenecek (eski ve yeni devirde), 20- Vilâyet sahası itibarile âdetler ve an'aneler (gelin ve sünnet düğünü gibi), 21- Mu-hitin tarihindeki ziraat şekilleri ve bu günkü ziraat ve bunlara ait rakamlar, 22-Tarihte sıhhat işleri, halkın bu günkü sıhhat durumu ve alınmış gerekli tedbirler, 23-Muhitteki insan hastalıkları adları, muhitin tedavi usulleri, mahallî ilâçları, bunların terkip ve tanzimleri, ıslâhı için tedbirler, 24- Sıhhati bozuk fakir çocukları himaye işleri, 25- Hayvan hastalıkları, muhitteki adları ve mahallî tedaviler ve ilâçları, 26- Nebatat hastalıkları, muhitteki adları, muhitin tedavileri, mahallî ilâçları, bu günkü kıymetleri, 27- Ziraat: Mahallî hususiyetleri (istatistiğe müstenit), 28- Hayvanların doğum, ölüm ve hastalıkları hakkında istatistikî malûmat, hastalıkların izalesi çareleri, 29- Etnografya malzemesi hakkında araştırmalar, 30- Halkla konuşmalar, 31- Köy tetkikleri, 32- Vesika olacak il havadisleri⁽³⁾ olarak belirlenmiştir.

(3) "Çalışma Programımız", **Çorumlu**, No: 1, 15.Mart.1938, s: 2.

3. BİÇİMSEL ÖZELLİKLER

16x24 ebadında olan **Çorumlu**'nun ilk sayısı 15.Nisan.1938 tarihinde yayınlanmıştır. Dergi, Ağustos.1946 tarihinde yayınlanan 61. sayısı ile yayın hayatını tamamlamıştır.

Çorumlu'nun mesul müdürlüğünü 1-16. sayılarda eczacı Bedri Bilginer, 17-33. sayılarda Pertev Kalelioğlu, 33-61. sayılarda emekli öğretmen Nuri Uğur üstlenmiştir.

Derginin yayın hayatında zaman zaman bazı kesintiler olmuş, 17. sayı dört aylık, 28. sayı bir yıllık, 52. sayı altı aylık, 56. sayı dokuz aylık gecikmelerle yayınlanmıştır. Derginin bazı sayıları da çift sayı (9/10, 34/35, 36/37, 49/50) olarak çıkarılmıştır. Kesintilerin en önemli nedenlerinden birisini II. Dünya Savaşı yıllarında yaşanan kağıt sıkıntısı oluşturmaktadır, bu nedenle 36/37. sayının bazı sayfaları beyaz kareli kağıda basılmıştır.

Dergi genel olarak 32 sayfa olarak çıkmıştır (7. sayı 48 sayfa, 4. ve 34/35. sayılar 40 sayfa, 13. sayı 28 sayfa, 16, 52, 53, 55, 57 ve 58. sayılar 24 sayfa). Dergi yayın hayatı süresince toplam 1,804 sayfa olarak yayınlanmıştır. Derginin bazı sayılarındaki ek sayfalarda Çorum ile ilgili fotoğraf, harita ve notalara da yer verilmiştir. Derginin 7. sayısı cumhuriyetin 15. yıldönümü fevkalâde nüshası olarak yayınlanmış, 26. sayı ise Çorum'u ziyaret eden cumhurbaşkanı İsmet İnönü'ye ithaf edilmiştir.

İstanbul Resimli Ay Matbaası'nda basılan 7. sayının dışında kalan bütün sayılar Çorum Vilayet Matbaası (Çorum Vilayet Basımevi-Çorum İl Basımevi)'nda basılmıştır.

Derginin fiyatı 1-38. sayılarda aylık 12.5 kuruş/yıllık 120 kuruş, diğer sayılarda aylık 20 kuruş/yıllık 240 kuruş olarak belirlenmiştir.

Çorumlu'nun en büyük özelliklerinden birisi de 36/37, 46 ve 47. sayılar dışında kalan bütün sayılarında Çorum ve civarına ilişkin arşiv belgelerinin yayınlandığı bir tarih eki vermesidir. Toplam 506 sayfa

(9/10. sayı 24 sayfa, 1, 3, 5-8, 11-12, 14-16. sayılar 16 sayfa, 2, 4, 13, 17-27, 38-46, 49-61. sayılar 8 sayfa, 28-35. sayılar 4 sayfa) olan tarih ekinde 439 belgenin çevrim yazısına yer verilmiştir. Dergiye ek olarak yayınlanan bazı sayfalarda belgelerin bazılarının fotoğrafları da bulunmaktadır. Derginin 52. ve 53. sayılarında Nazmi Tombuş'un "Çorumlu" adlı "radyo fonik tarihi piyes"i, 57. ve 58. sayılarında ziraat öğretmeni Fahri Çöplü'nün "Arı Sırları" başlıklı arıcılık ile ilgili çalışması her sayıda 8'er sayfalık ekler halinde verilmiştir.

4. YAZARLAR

Çorumlu'nun yazarlarının çok büyük bir bölümünü yöre aydınları oluşturmaktadır. Yazarlar arasında özellikle halkbilim araştırmaları ile Çorum İl Halk Kütüphanesi memuru Eşref Ertekin göze çarpmaktadır. Derginin önemli bir bölümünün Eşref Ertekin tarafından hazırlandığını söylemek yanıltıcı olmayacaktır. Bölge tarihi ile ilgili konularda Çorum Maarif Müdürü Neşet Köseoğlu ile Nazmi Tombuş, halk müziği alanında öğretmen Sadi Leblebici ve halk sağlığı konularında Dr. Tefvik Berkol dergiye önemli katkılarda bulunmuştur. Çorum dışından ise Hikmet Turhan Dağlıoğlu tarih ile ilgili yazılarıyla **Çorumlu**'yu desteklemiştir. Dergide az sayıda şiir de yayınlanmıştır. Bunlar arasında genel olarak "sol" eğilimli olduğu bilinen Yaşar Nezihe Bükülmez⁽⁴⁾ dikkati çekmektedir.

5. KISA BİR DEĞERLENDİRME

Çorumlu, yayın hayatı boyunca, genel olarak ilk sayısında yer alan programa uygun bir çizgi takip etmiştir. Dergi yazarlarının neredeyse tamamını yöre aydınlarının oluşturmalarının yanı sıra, yayınlanan çalışmaların çok önemli bir bölümü de yerel bilgilerin açıklanması, derlenmesi oluşturmaktadır. **Çorumlu**'nun izlediği

(4) Y. Nezihe Bükülmez ile ilgili olarak bkz: Kerim Sadi (A. Cerrahoğlu); **Türkiye'de Sosyalizmin Tarihine Katkı**, İletişim yay., İstanbul-1994, ss: 698-702, Taha Toros; **Mazi Cenneti**, İletişim yay., İstanbul-1992, ss. 125-142 ve Süheyla Seçkin; "Yaşar Nezihe Bükülmez", **Türklük Bilimi Araştırmaları**, No: 1, Sivas-1995, ss: 95-103.

yayın politikası gerek Cumhuriyet Halk Partisi, gerekse Halkevleri Genel Merkezi tarafından da takdirle karşılanmıştır⁽⁵⁾.

Çorumlu, içerdği bilgilerden ötürü özellikle Çorum halkbilimi ve tarihi ile ilgili araştırma yapmak isteyenler için vazgeçilmez bir kaynak niteliği taşımaktadır.

(5) CHP Genel Sekreterliği, 13.Kasım.1941 tarihli yazısı ile **Çorumlu**'nun neşriyatının takdirle karşılandığını, derginin daha güzel çıkarılması amacıyla ve mükafaat olarak 250 TL. gönderildiğini belirtmiştir. **Çorumlu**, No: 31, 1.İkinciteşrin.1941, s: 1. Halkevleri'nin merkezi yayın organı olan **Ülkü**'de de **Çorumlu** başlangıcından itibaren beğeni ile karşılanmıştır. Sözgelimi, **Ülkü**, Temmuz-1938, s: 471'de **Çorumlu**'nun 2. sayısı için "**Çorumlu**, gerek şekil, gerek muhteviyat bakımından diğer halkevleri dergilerine iyi bir örnek olabilir. Dergide, Halkevleri dergilerinin gerek muhitlerine ait, gerek muhitlerinde bulunan vesikaları neşretmek vazifesinin yerine getirilmekte olduğu görülüyor" denilmektedir.

ÇORUMLU

Çorum Halkevi Dergisi Bibliyografyası

- [1] Aktan, Sıtkı; "Osmancıklı Âşık ve Şair Kadir Uslu", **Çorumlu**, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, ss: 24-26, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 9-15.
- [2] Aktan, Sıtkı; "İztırap", **Çorumlu**, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, s: 32 [şiir].
- [3] Altuğ, Salim; "Oğlumun Düğünü", **Çorumlu**, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, ss: 24-26.
- [4] Arıncı, Rıfat; "Şeyh Muhiddin Yavısı", **Çorumlu**, No: 18, 1.İkinci Kanun.1940, ss: 5-7.
- [5] Arıncı, Rıfat; "Ebüssuud Efendi", **Çorumlu**, No: 20, 1.Mart.1940, ss: 21-24, No: 21, 1.Nisan.1940, ss: 7-13, No: 22, 1.Mayıs.1940, ss: 7-14, No: 23, 1.Haziran.1940, ss: 5-9.
- [6] Arıncı, Rıfat; "Arzda ve Yurdumuzda Zelzele Bölgesi", **Çorumlu**, No: 29, 1.Eylül.1941, ss: 15-21.
- [7] Aşık Halil; "Atatürk'e Ağıt", **Çorumlu**, No: 11, 15.Şubat 1939, s: 22 [şiir].
- [8] Aşık Haydar; "Dünyaya", **Çorumlu**, No: 9/10, 15.Birinci Kanun.1938/İkinci Kanun.1939, s: 26 [şiir].
- [9] Aşık Haydar; "Âşık Haydar İstanbul'dan Samsun'a Gelirken Vapur Fırtınaya Tutulduğu Zaman Söylenmiştir", **Çorumlu**, No: 11, 15.Şubat.1939, ss: 24-27 [şiir].
- [10] Aşık Haydar; "İnönü İçin", **Çorumlu**, No: 14, 15.Mayıs.1939, ss: 25-26 [şiir].

- [11] Aşık Haydar; "Destan", **Çorumlu**, No: 15, 15.Haziran.1939, s: 19 [şiir].
- [12] Aşık Sadık; "Halkevleri Destanı", **Çorumlu**, No: 57, 30.Mart 1946, s: 22 [şiir].
- [13] Ayan, Fevzi; "23 Nisan", **Çorumlu**, No: 22, 1.Mayıs.1940, ss: 1-3.
- [14] Ayan, Mediha; "Çorumlu", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, ss: 14-15.
- [15] Ayan, Mediha; "Lise Son Sınıf Gençlerine: Nasıl Bir Yolda Yürüyeceğiz?", **Çorumlu**, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, ss: 15-17.
- [16] Ayan, Mediha; "Seçim Münasebetile Bir Konuşma", **Çorumlu**, No: 60, Temmuz.1946, ss: 1-8.
- [17] Batumlu, R.; "Bir Milletın Tarihi, Yalnız Mazisinin Hikayesi Değil, Onun İstiklâl Aşkıının Daimî Kaynağıdır da", **Çorumlu**, No: 22, 1.Mayıs.1940, ss: 4-6.
- [18] "Bayrağa ve İstiklal Marşı'na Saygı", **Çorumlu**, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, ss: 1-4.
- [19] Berkol, Tevfik; "Çorum'da Yıl Çıbanı (Leishmania)", **Çorumlu**, No: 25, 1.Ağustos.1940, ss: 5-8, No: 26, 1.Eylül.1940, ss: 25-26, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, ss: 13-14; No: 28, 1.Ağustos.1941, ss: 22-25, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, ss: 22-24; No: 31, 1.İkinci Teşrin.1941, ss: 14-17, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, ss: 27-29, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, ss: 18-21 [No:25-27'deki yazılarda soyadı bulunmamaktadır].
- [20] Berkol, Tevfik; "Tenasülî Gizli Hastalıklar İsmini Taşıyan Zührevî Hastalıklar", **Çorumlu**, No: 30, 1.Birinci

- Teşrin.1941, ss: 28-30, No: 31, 1.İkinci Teşrin.1941, ss: 22-25, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, ss: 19-22, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, ss: 10-14, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 21-25.
- [21] Berkol, Tevfik; "Uyuz Hastalığı ve Tedavisi", **Çorumlu**, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, ss: 27-32.
- [22] Berkol, Tevfik; "Saçların Kepeklenmesi ve Tedâvi Şekli", **Çorumlu**, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 37-40.
- [23] Bezirci, Cevdet; "Çorum'un Lise ve Sanat Okulu Derdi", **Çorumlu**, No: 29, 1.Eylül.1941, ss: 1-2.
- [24] Bezirci, Cevdet; "Mahalli Oyunlar", **Çorumlu**, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, ss: 1-3.
- [25] Bezirci, Cevdet; "Çorum Köylerinde 23 Nisan Bayramı", **Çorumlu**, No: 36/37, 1.Nisan/1.Mayıs.1942, ss: 1-5.
- [26] Bilginer, Bedri; " 'Çorumlu'yu Neden Çıkıyoruz?", **Çorumlu**, No: 1, 15.Nisan.1938, s: 1.
- [27] Bilginer, Bedri; "Çorum'da Sıhhat Teşkilâtı", **Çorumlu**, No: 4, 15.Temmuz.1938, ss: 1-11.
- [28] "1947 CHP Sanat Mükafatı Piyas Müsabakasına Katılma Şartları", **Çorumlu**, No: 59, Haziran.1946, s: 32.
- [29] Bükülmez, Yaşar Nezihe; "Güller Diken Oldu", **Çorumlu**, No: 40, 1.Eylül.1943, s: 23, [şiir].
- [30] Bükülmez, Yaşar Nezihe; "Ölsem Diyorum", **Çorumlu**, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, s: 12, [şiir].
- [31] [Bükülmez], [Yaşar] [Nezihe]; "Şarkı", **Çorumlu**, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, s: 12, [şiir].

- [32] Bükülmez, Yaşar Nezihe; "Şarkı", **Çorumlu**, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, s: 7, [şiir].
- [33] Bükülmez, Yaşar Nezihe; "Hülyamın Sahillerinde", **Çorumlu**, No: 43, 1.Birinci Kanun.1943, s: 9, [şiir].
- [34] Bükülmez, Yaşar Nezihe; "Şarkı", **Çorumlu**, No: 44, 1.İkinci Kanun.1944, s: 9, [şiir].
- [35] Bükülmez, Yaşar Nezihe; "Gönül", **Çorumlu**, No: 44, 1.İkinci Kanun.1944, s: 10, [şiir].
- [36] [Büyük]ataman, Macide; "Şair Yaşar Nezihe Bükülmez'le Bir Görüşme", **Çorumlu**, No: 40, 1.Eylül.1943, ss: 21-22.
- [37] [Büyük]ataman, Macide; "Tarihte Bir Güneş", **Çorumlu**, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, ss: 31-32.
- [38] [Büyük]ataman, Macide; "Töreye Bağlılık", **Çorumlu**, No: 43, 1.Birinci Kanun.1943, ss: 27-29.
- [39] [Büyük]ataman, Macide; "Yabancıdan Türk'e Eş Olur mu?", **Çorumlu**, No: 45, 1.Şubat.1944, ss: 17-19.
- [40] [Büyük]ataman, Macide; "Yabancı Eşin Seciyyeye Tesiri", **Çorumlu**, No: 46, 1.Mart.1944, ss: 16-18.
- [41] [Büyük]ataman, Macide; "Dilek", **Çorumlu**, No: 52, 1.Şubat.1945, ss: 17-19.
- [42] [Büyük]ataman, Macide; "Yiğide Kılıç, Köleye Kırbaç", **Çorumlu**, No: 53, 1.Mart.1945, ss: 12-13.
- [43] Büyükataman, Macide; "Bir Adımda Yüz Yıllar", **Çorumlu**, No: 57, 30.Mart.1946, ss: 1-2.

- [44] Büyükataman, Macide; "Mimar Sinan", **Çorumlu**, No: 58, [Mayıs].1946, ss: 18-20.
- [45] [Büyük]ataman, Ziya; "Kız ve Erkek Sanat Okullarındaki Sergiler", **Çorumlu**, No: 39, 1.Ağustos.1943, ss: 3-5.
- [46] [Büyük]ataman, Ziya; "Bizim Teslisimiz", **Çorumlu**, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, ss: 1-2.
- [47] [Büyük]ataman, Ziya; "Parti Kaza Heyeti Kongresi Toplantısında Duyuşlar", **Çorumlu**, No: 44, 1.İkinci Kanun.1944, ss: 1-2.
- [48] [Büyük]ataman, Ziya; "Çorum'u Yükseltme ve Güzelleştirme Cemiyetini Selâmlıyoruz", **Çorumlu**, No: 44, 1.Şubat.1944, ss: 1-2.
- [49] [Büyük]ataman, Ziya; "Lise İstiyoruz", **Çorumlu**, No: 46, 1.Mart.1944, ss: 1-3.
- [50] [Büyük]ataman, Ziya; "23 Nisan", **Çorumlu**, No: 48, 1.Mayıs.1944, ss: 1-2, No: 55, 1.Mayıs.1945, ss: 1-2, No: 58, [Mayıs].1946, ss: 1-2.
- [51] [Büyük]ataman, Ziya; "Birinci İnönü Zaferi", **Çorumlu**, No: 52, 1.Şubat.1945, ss: 1-2.
- [52] [Büyük]ataman, Ziya; "İkinci İnönü ", **Çorumlu**, No: 54, 1.Nisan.1945, ss: 1-2.
- [53] Büyükataman, Ziya; "Halkevlerinin 14'üncü Yıldönümü Nedeniyle", **Çorumlu**, No: 56, 24.Şubat.1946, ss: 1-2.
- [54] Büyükataman, Ziya; "19 Mayıs", **Çorumlu**, No: 59, Haziran.1946, ss: 1-2.,

- [55] "Canikli Ali Paşa'nın Islahat Lâyihası", **Çorumlu**, No: 59, Haziran.1946, ss: 25-31, No: 60, Temmuz.1946, ss: 17-24, No: 61, Ağustos.1946, ss: 8-16.
- [56] Çankar, Y. Esat; "Nişanlanma ve Evlenmede Mes'ut Olmak İçin Ruhî ve İctimaî Temeller Ne Olmalıdır?", **Çorumlu**, No: 23, 1.Haziran.1940, ss: 17-20, No: 24, 1.Temmuz.1940, ss: 9-12, No: 25, 1.Ağustos.1940, ss: 13-17, No: 26, 1.Eylül.1940, ss: 19-22, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, ss: 15-17.
- [57] Ceyhan, İsmail; "Odalar-Tekkeli Hoca Oğlu'nun Odası", **Çorumlu**, No: 38, 1.Temmuz.1943, ss: 12-16.
- [58] Ceyhan, İsmail; "Ağaç Sevgisi ve İhmâllerimiz", **Çorumlu**, No: 46, 1.Mart.1944, ss: 11-13.
- [59] Ceyhan, İsmail; "Türkçe Sözlük", **Çorumlu**, No: 49/50, 1.Temmuz.1944, ss: 20-22 [Türk Dil Kurumu tarafından yayınlanan sözlüğün eleştirisi].
- [60] Ceyhan, İsmail; "Köylerden İzlenimler: Kavacık Köyü", **Çorumlu**, No: 51, 1.Ağustos.1944, ss: 2-7.
- [61] Coşkun, Rüştü; "İnkisar", **Çorumlu**, No: 23, 1.Haziran.1940, s: 10 [şiir].
- [62] Coşkun, H. Rüştü; "Radyoma", **Çorumlu**, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, s: 5 [şiir].
- [63] "Cumhuriyetin 20'nci Yılında Duyuşlar", **Çorumlu**, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, ss: 1-2.
- [64] "Cumhuriyetin Onbeşinci Yılı Dolayısıyla: Yekbas Bağlarına Ait Bir Destan", **Çorumlu**, No: 7, 29. Birinci Teşrin.1938, ss: 33-34.

- [65] Çağlar, Behçet Kemal; "Kul Mustafa'ya", **Çorumlu**, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, s: 9 [şiir].
- [66] "Çalışma Programımız", **Çorumlu**, No:1,15.Nisan.1938,s: 2.
- [67] Çidemtepe, Ömer; "Dağlar", **Çorumlu**, No: 55, 1.Mayıs.1945, s: 16 [şiir].
- [68] Çorbacıoğlu, Vahit; "Pınar", **Çorumlu**, No: 46, 1.Mart.1944, s: 10 [şiir].
- [69] Çorbacıoğlu, Vahit; "Deniz", **Çorumlu**, No: 46, 1.Mart 1944, s: 10 [şiir].
- [70] "Çorum Halkevi'nin Çalışma Raporu", **Çorumlu**, No: 25, 1.Ağustos.1940, ss: 25-27.
- [71] "Çorum Havadisleri-Yerli Haberler-Halkevi Haberleri-"Halkevi Faaliyetleri", **Çorumlu**, No: 1, 15.Nisan.1938, ss: 31-32, No: 3, 15.Haziran.1938, ss: 31-32, No: 4, 15.Temmuz.1938, ss: 37-40, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 29-32, No: 6, 15.Eylül.1938, ss: 30-32, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 46-47, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, s: 32, No: 11, 15.Şubat.1939, ss: 31-32, No: 17, 30.Birinci Teşrin.1939, ss: 31-32, No: 18, 1.İkinci Kanun.1940, ss: 28-31, No: 19, 1.Şubat.1940, ss: 30-31, No: 20, 1.Mart.1940, s: 32, No: 26, 1.Eylül.1940, s: 32, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, s: 32, No: 28, 1.Ağustos.1941, ss: 28-32, No: 29, 1.Eylül.1941, s: 32, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, s: 27, No: 39, 1.Ağustos.1943, ss: 23-28, 32, No: 40, 1.Eylül.1943, s: 32, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, s: 32, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, s: 32, No: 43, 1.Birinci Kanun.1943, ss: 31-32, No: 44, 1.İkinci Kanun.1944, ss: 31-32, No: 45, 1.Şubat.1944, ss: 31-32, No: 48, 1.Mayıs.1944, s: 32, No: 51, 1.Ağustos.1944, s: 32, No: 54, 1.Nisan.1945, s: 32, No: 55, 1.Mayıs.1945, s: 24, No: 56, 24.Şubat.1946, ss: 23-25, 29-32, No: 58, [Mayıs].1946, s: 24.

- [72] "Çorum Vilâyeti Sulama Vaziyeti Hakkında Verilmiş Bir Rapordur", **Çorumlu**, No: 15, 15.Haziran.1939, ss: 14-18.
- [73] "Çorum Vilayetine İskilip Kazasına Bağlı Bayad Nahiyesindeki Devlete Ait Toprakların Ziraat Kabiliyeti Hakkında Rapor", **Çorumlu**, No: 21, 1.Nisan.1940, ss: 3-6.
- [74] "Çorum'da Dokumacılık", **Çorumlu**, No: 57, 30.Mart.1946, ss: 23-24.
- [75] "Çorum'da Yağmursuzluk ve Halktaki Ananeler", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, s: 5.
- [76] Çöplü, Fahri; "Çorum'da Arıcılık", **Çorumlu**, No: 56, 24.Şubat.1946, ss: 11-14.
- [77] Dağlıoğlu, Güzide; "Çorum Tarihine Dair Vesikalar", **Çorumlu**, No: 15, 15.Haziran.1939, ss: 1-4.
- [78] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "Onuncu Asırda Çorum", **Çorumlu**, No: 3, 15.Haziran.1938, ss: 25-26, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 3-5, No: 6, 15.Eylül.1938, ss: 5-6, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 11-15, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, ss: 12-15, No: 9/10, 15 Birinci Kanun. 1938/İkinci Kanun.1939, ss: 2-4, No: 11, 15.Şubat.1939, ss: 1-3, No: 12, 15.Mart.1939, ss: 12-16, No: 13, 15.Nisan.1939, ss: 8-12, No: 14, 15.Mayıs.1939, ss: 1-4, No: 17, 30.Birinci Teşrin.1939, ss: 15-18 No: 20, 1.Mart.1940, ss: 10-12 [No: 3 "Onuncu Hicret Asrında Çorum", No: 5 "Hicri Onuncu Asırda Çorum", No: 6 "Onuncu Asrı Hicride Çorum Hayatı", No: 9/10 ve No: 20 "Onuncu Asrı Hicride Çorum" başlığı altında yayınlanmıştır].
- [79] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "Dil Bayramı", **Çorumlu**, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 4-6.

- [80] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "Atama Ağıt", **Çorumlu**, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, s: 1.
- [81] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "Çorum Tarihi Hakkında", **Çorumlu**, No: 13, 15.Nisan.1939, ss: 2-5.
- [82] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "Hazine-i Evrak Vesikalarına Göre Onuncu Asırda Çorum", **Çorumlu**, No: 16, 15.Temmuz.1939.
- [83] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "Çorum Tarihine Ait Vesikalar", **Çorumlu**, No: 18, 1.İkinci Kanun.1940, ss: 2-4, No: 21, 1.Nisan.1940, ss: 14-16.
- [84] Dağlıoğlu, H[ikmet] Turhan; "Çorum'da Aşiret Meseleleri ve Bunların Mâli Vaziyetleri", **Çorumlu**, No: 19, 1.Şubat.1940, ss: 6-8.
- [85] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "Hicrî Onbirinci Asırda Çorum", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, ss: 2-3, No: 36/37, 1.Nisan/1.Mayıs.1942, ss: 6-11.
- [86] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "Hazine-i Evrak'ın Maarif Kısımında Çorum'a Ait Vesikalar", **Çorumlu**, No: 29, 1.Eylül.1941, ss: 3-5.
- [87] Dağlıoğlu, H[ikmet] Turhan; "Defter-i Hakanilere Göre 10'uncu Asr-ı Hicride Çorum", **Çorumlu**, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, ss: 9-13.
- [88] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "11'inci Asra Ait Çorum Vesikaları", **Çorumlu**, No: 31, 1.İkinci Teşrin.1941, ss: 4-8.
- [89] Dağlıoğlu, Hikmet Turhan; "Çorum Vilâyetinin Mülkî Taksimatına Tarihî Kısa Bir Bakış", **Çorumlu**, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, ss: 1-10, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, ss: 4-8.

- [90] Dedebaş; "Demedim mi?", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, s: 21 [şiir].
- [91] Dedebaş; "Sabreyledim", **Çorumlu**, No: 29, 1.Eylül.1941, s: 22 [şiir].
- [92] Dedebaş, Ferit; "Çorum'un Köy Düşünü", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, ss: 8-13, No: 29, 1.Eylül.1941, ss: 23-25.
- [93] Dedebaş, Ferit; "İnkılâplar Ayı: Temmuz", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, s: 16.
- [94] Dedebaş, Ferit; "30 Ağustos", **Çorumlu**, No: 40, 1.Eylül 1943, ss: 1-2.
- [95] Dedebaş, Ferit; "Taaddüdü Zevcat'a Dair", **Çorumlu**, No: 40, 1.Eylül.1943, ss: 17-20.
- [96] Dedebaş, Ferit; "Partimiz", **Çorumlu**, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, ss: 3-5.
- [97] Demirer, Kemal; "Cem Toplantısı, Bunun Halk Şairleri Üzerindeki Tesiri", **Çorumlu**, No: 31, 1.İkinci Teşrin.1941, ss: 11-13.
- [98] Dil, Sabri; "Yeşil Çorum'dan", **Çorumlu**, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, s: 12, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, s: 8 [şiir].
- [99] Dil, Sabri; "Çorumlu'dan", **Çorumlu**, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, s: 17 [şiir].
- [100] Dil, Sabri; "Çorum Halayı", **Çorumlu**, No: 38, 1.Temmuz.1943, ss: 10-11 [şiir].
- [101] Dilmen; "Dil Köşesi: Görüşler", **Çorumlu**, No: 43, 1.Birinci Kanun.1943, ss: 25-26.

- [102] Dinç, Celal; "Çorum ve Çorumlu", **Çorumlu**, No: 36/37, 1.Nisan/1.Mayıs.1942, s: 27.
- [103] Dökmen, Sabahat; "Çorum Ağzı Fonetik Hususiyetleri Üzerine Bir Kalem Tecrübesi", **Çorumlu**, No: 31, 1.İkinci Teşrin. 1941, ss: 9-10.
- [104] Ege, Cudi; "Halkevi Bir Çorum Gecesi Yaptı", **Çorumlu**, No: 36/37, 1.Nisan/1.Mayıs.1942, ss: 20-22.
- [105] Eker, Hamit; "Ziraat Esaslarına Ait Türk Ata Sözleri", **Çorumlu**, No: 24, 1.Temmuz.1940, ss: 14-17.
- [106] Eker, Şevket; "Aziz Şef Geldi", **Çorumlu**, No: 26, 1.Eylül 1940, s: 2.
- [107] Eker, Şevket; "Büyük İnönü ve Hayatı", **Çorumlu**, No: 26, 1.Eylül.1940, ss: 6-11.
- [108] Engin, İ. Haki; "Özel Dilekçe", **Çorumlu**, No: 54, 1.Nisan 1945, s: 20 [şiir].
- [109] Ercan, H. Abdullah; "Şiir'e Dair", **Çorumlu**, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, ss: 13-14.
- [110] Ercan, H. Abdullah; "Halay", **Çorumlu**, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, s: 23 [şiir].
- [111] Ercan, H. Abdullah; "Halk Şiirine Dönüş", **Çorumlu**, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 18-19.
- [112] Ercan, H. Abdullah; "Leylâ", **Çorumlu**, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, s: 20 [şiir].
- [113] Erciyaş, Fazıl; "Sıtma Hakkında", **Çorumlu**, No: 55, 1.Mayıs 1945, ss: 3-7.

- [114] Erciyaş, Fazıl; "Verem Hakkında", **Çorumlu**, No: 58, [Mayıs].1946, ss: 21-23.
- [115] Erciyaş, Fazıl; "Spor ve Cinsî Terbiye", **Çorumlu**, No: 59, Haziran.1946, ss: 9-11.
- [116] Ertekin, Eşref; "Çorumlu Maniler", **Çorumlu**, No: 1, 15.Nisan.1938, s: 30, No: 2, 15.Mayıs.1938, ss: 23-27, No: 3, 15.Haziran.1938, ss: 17-24, No: 4, 15.Temmuz.1938, ss: 17-23, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 24-28, No: 6, 15.Eylül.1938, ss: 24-29, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, ss: 7-11, No: 9/10, 15.Birinci Kanun.1938/İkinci Kanun.1939, ss: 29-32, No: 11, 15.Şubat.1939, ss: 19-21, No: 12, 15.Mart.1939, ss: 19-21, No: 13, 15.Nisan.1939, ss: 14-15, No: 14, 15.Mayıs.1939, ss: 19-21, No: 15, 15.Haziran.1939, ss: 29-31, No: 16, 15.Temmuz.1939, ss: 16-19, No: 17, 30.Birinci Teşrin.1939, ss: 29-30, No: 18, 1.İkinci Kanun.1940, ss: 25-27, No: 19, 1.Şubat.1940, ss: 23-25, No: 20, 1.Mart.1940, ss: 28-31, No: 21, 1.Nisan.1940, ss: 17-20, No: 22, 1.Mayıs.1940, ss: 17-21, No: 23, 1.Haziran.1940, ss: 21-24, No: 24, 1.Temmuz.1940, ss: 21-27, No: 25, 1.Ağustos.1940, ss: 21-24, No: 26, 1.Eylül.1940, ss: 27-29, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, ss: 22-24, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, ss: 25-27, No: 31, 1.İkinci Teşrin.1941, ss: 18-19, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, ss: 15-16, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 33-35, No: 36/37, 1.Nisan/1.Mayıs.1942, ss: 18-19, No: 40, 1.Eylül.1943, ss: 28-31, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, s: 31, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, ss: 13-16, No: 44, 1.İkinci Kanun.1944, ss: 21-23 [No: 3, 5, 6, 8, 9/10'daki derlemeler "Çorum Manileri" başlığı ile yayımlanmıştır].
- [117] Ertekin, Eşref; "Atalar Sözü", **Çorumlu**, No: 2, 15.Mayıs 1938, ss: 35-38.
- [118] Ertekin, Eşref; "Çorumlu Kadife Oğlu", **Çorumlu**, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 27-28.

- [119] Ertekin, Eşref; "Kırşehirli Bir Şair", **Çorumlu**, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, ss: 16-25.
- [120] Ertekin, Eşref; "Çorum'da Ata Sözleri: Toprağa Ait Ata Sözleri", **Çorumlu**, No: 12, 15.Mart.1939, ss: 27-28.
- [121] Ertekin, Eşref; "Çorum'da Yüzük Oyunu, Sıra Gezme ve Sıraya Dizme ve Söylenilen Çığsaklar", **Çorumlu**, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, ss: 6-11, No: 28, 1.Ağustos.1941, s: 27, No: 29, 1.Eylül.1941, ss: 26-27.
- [122] Ertekin, Eşref; "Çorum'da Söylenilen Bilmeceler", **Çorumlu**, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, ss: 31-32, No: 31, 1.İkinci Teşrin.1941, ss: 20-21, No: 36/37, 1.Nisan/1.Mayıs.1942, ss: 23-24, No: 38, 1.Temmuz.1943, ss: 31-32, No: 39, 1.Ağustos.1943, ss: 20-22..
- [123] Ertekin, Eşref; "Çorum'da Hayvanata İzafeten Söylenilen Ata Sözlerinden Bu Defa Derlenerek Halkeyi Başkanlığı Vasıtasile Ziraat Enstitüsü Yüksek Müdürlüğü'ne Sunulan Ata Sözleri", **Çorumlu**, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 28-31.
- [124] Ertekin, Eşref; "Çorum'da Söylenilen Atalar Sözü", **Çorumlu**, No: 45, 1.Şubat.1944, ss: 28-30, No: 51, 1.Ağustos.1944, ss: 29-31.
- [125] Ertekin, Eşref; "Çorum Tarihinde Kadın Elbiseleri", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, ss: 7-9, No: 48, 1.Mayıs.1944, ss: 8-10, No: 49/50, 1.Temmuz.1944, ss: 14-19, No: 51, 1.Ağustos.1944, ss: 14-16.
- [126] Ertekin, Eşref; "Cönklerden Derlemeler", **Çorumlu**, No: 11, 15.Şubat.1939, ss: 24-27, No: 14, 15.Mayıs.1939, ss: 27-32, No: 15, 15.Haziran.1939, ss: 22-28, No: 16, 15.Temmuz.1939, ss: 20-24, No: 17, 30.Birinci Teşrin.1939, ss: 26-28, No: 19, 1.Şubat.1940, ss: 17-19, No: 20, 1.Mart.1940, ss: 25-27, No: 21, 1.Nisan.1940, ss: 21-24, No: 22,

1.Mayıs.1940, ss: 22-24, No: 23, 1.Haziran.1940, ss: 25-29, No: 24, 1.Temmuz.1940, ss: 18-20, No: 25, 1.Ağustos.1940, ss: 18-20, No: 26, 1.Eylül.1940, ss: 23-24, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, ss: 18-21, No: 29, 1.Eylül.1941, ss: 28-31, No: 31, 1.İkinci Teşrin.1941, ss: 26-27, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, ss: 30-32, No: 33, 1.İkinci Kanun.1942, ss: 22-23, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, s: 36, No: 36/37, 1.Nisan/ 1.Mayıs 1942, ss: 28-32, No: 38, 1.Temmuz.1943, ss: 24-26, No: 39, 1.Ağustos.1943, ss: 11-14, No: 40, 1.Eylül.1943, ss: 10-16, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, ss: 21-27, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, ss: 20-26, No: 43, 1.Birinci Kanun.1943, ss: 14-21, No: 44, 1.İkinci Kanun.1944, ss: 24-30, No: 45, 1.Şubat.1944, ss: 20-27, No: 46, 1.Mart.1944, ss: 20-31, No: 47, 1.Nisan.1944, ss: 25-32, No: 48, 1.Mayıs.1944, ss: 25-31, No: 49/50, 1.Temmuz.1944, ss: 26-32, No: 51, 1.Ağustos 1944, ss: 17-22, No: 52, 1.Şubat.1945, ss: 20-24, No: 53, 1.Mart.1945, ss: 17-24, No: 54, 1.Nisan.1945, ss: 26-31, No: 55, 1.Mayıs.1945, ss: 17-23, No: 57, 30.Mart.1946, ss: 12-21, No: 58, [Mayıs].1946, ss: 8-17, No: 59, Haziran.1946, ss: 17-24, No: 60, Temmuz.1946, ss: 25-32, No: 61, Ağus-tos.1946, ss: 25-32.

- [127] Ertekin, Eşref; "Halk Ağzından Derlemeler: Çocuğu Olmayan Bir Bayan Ağzından Söylenen Anonim Bir Ağıt", **Çorumlu**, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, s: 36 [şir].
- [128] Ertekin, Eşref; "Yüz Yıl Önce Çorum'da Geçen Yürekler Acısı Bir Macerayı Tasvir Eden Bir Destan", **Çorumlu**, No: 56, 24.Şubat.1946, ss: 6-10.
- [129] Ertekin, Eşref; "Çorum'un Göcenovacığı Köyünden Hasan Oğlu Halil Tuncay'ın Başından Geçenleri Kendi Ağzından Dinliyelim", **Çorumlu**, No: 56, 24.Şubat.1946, ss: 15-22.
- [130] Ertekin, Eşref; "Der Beyan-ı Menakıbî Âli Osman", **Çorumlu**, No: 59, Haziran.1946, ss: 12-16, No: 60,

Temmuz.1946, ss: 9-16, No: 61, Ağustos.1946, ss: 17-24.

- [131] Ertüzün, Enver; "Sandal", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, s: 11 [şiir].
- [132] Ertüzün, Enver; "Yollar", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, s: 12 [şiir].
- [133] Ertüzün, Enver; "Köy Ettüdləri: Sarimbey", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, ss: 15-16, No: 48, 1.Mayıs.1944, ss: 11-13
- [134] Ertüzün, Enver; "Beraber", **Çorumlu**, No: 48, 1.Mayıs.1944, s: 14 [şiir].
- [135] Farrere, Claude; "Türk Vicdanı", (çev: İhsan Mağdenoğlu), **Çorumlu**, No: 18, 1.İkinci Kanun.1940, ss: 17-20.
- [136] France, Anatole; "Heyete Dair Tehayyüller" (çev: İhsan Mağdenoğlu), **Çorumlu**, No: 23, 1.Haziran.1940, ss: 11-16.
- [137] Gocul, Basri; "Deli Dumrul'un Azrail'e Öfkelenişi", **Çorumlu**, No: 54, 1.Nisan.1945, ss: 12-13 [şiir].
- [138] Gözgörmez, Hasan; "Ne Desem Arlanın Utanmaz Felek", **Çorumlu**, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, ss: 14-16 [şiir/ss: 15-16'da şair hakkında kısa bilgi bulunmaktadır].
- [139] Gürel, Ziya; "Deli Boran", **Çorumlu**, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 14-15.
- [140] Gürel, Ziya; "Derviş Mehmed", **Çorumlu**, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 20-24.
- [141] "Halkevleri Dergilerinin Yazı Kadroları", **Çorumlu**, No: 17, 30.Birinci Teşrin.1939, ss: 2-6.

- [142] "Halkevleri Musiki Çalışmaları", **Çorumlu**, No: 25, 1.Ağustos.1940, ss: 1-2.
- [143] İsacalı Âşık Haydar; "Atatürk", **Çorumlu**, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, s: 31 [şîir].
- [144] [İnönü], [İsmet]; "Seçme Sözler", **Çorumlu**, No: 26, 1.Eylül.1940, ss: 13-17.
- [145] K; "O Ne Gündü...", **Çorumlu**, No: 26, 1.Eylül.1940, ss: 18/a-18/b.
- [146] Karamuk, Hayri; "Çorum'da Yağmursuzluk ve Halktaki Ananeler", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, ss: 6-7.
- [147] Karamuk, Hayri; "Çorum'da Yerli Sanatlar", **Çorumlu**, No: 29, 1.Eylül.1941, ss: 6-7.
- [148] Kayış, Bahri; "Dua", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, s: 26 [şîir].
- [149] "Kısa Bir Tevakküftan Sonra", **Çorumlu**, No: 17, 30.İkinci Teşrin.1939, s: 1.
- [150] "Kızılmak'tan Kuvvet İstihsalı ve Arazi Sulanması Hakkında Rapor", **Çorumlu**, No: 22, 1.Mayıs.1940, ss: 15-16.
- [151] Kobak, Âfet; " 'Yeni Şairlerimizle Hasbühâl' veyahut 'Şiirde İnkılâp' ", **Çorumlu**, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, ss: 18-21.
- [152] Kobak, Âfet; "Tesis", **Çorumlu**, No: 38, 1.Temmuz.1943, ss: 17-19, No: 39, 1.Ağustos.1943, ss: 15-19.
- [153] Koçak, [Ş]. H[alid].; "Çorum'da Eski Nişan Adetleri"; **Çorumlu**, No: 2, 15.Mayıs.1938, ss: 17-22, No: 3, 15.Haziran.1938, ss: 7-13, No: 4, 15.Temmuz.1938, ss: 13-16

[No: 3'teki yazı "Çorum'da Nişan Adetleri" başlığı ile yayınlanmıştır].

- [154] Koçak, [Ş]. Halid; "Zirai Bakımdan Çorum: İklim Hususiyetleri", **Çorumlu**, No: 2, 15.Mayıs.1938, ss: 31-34, No: 4, 15.Temmuz.1938, ss: 24-28, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 16-18.
- [155] Koçak, [Ş]. Halid; "Ceyhuni ve Çırakları", **Çorumlu**, No: 6, 15.Eylül.1938, ss: 9-14, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 16-19.
- [156] Koşay, Hâmid [Zübeyr]; "Alaca-Hüyük Müzesi", **Çorumlu**, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 1-4.
- [157] Köken, Rahmi; "Çorum Vilayetine Ait Bir Tetkik Raporundan", **Çorumlu**, No: 19, 1.Şubat.1940, ss: 1-5, No: 20, 1.Mart.1940, ss: 3-7.
- [158] Köprülü, M. Fuad; "Halkevlerimizde Tarihi Araştırmalar Nasıl Yapılmalıdır?", **Çorumlu**, No: 12, 15.Mart.1939, ss: 1-6 [yazı, Ülkü'den alınmıştır].
- [159] Kösemihal, Mahmud Ragıp; "Çorum'un Folklorunu Derlemek Meselesi", **Çorumlu**, No: 16, 15.Temmuz.1939, ss: 1-6.
- [160] Köseoğlu, Neşet; "Osmancıklı Mehmet Paşa'nın İki Vakfiyesi", **Çorumlu**, No: 1, 15.Nisan.1938, ss: 9-11.
- [161] Köseoğlu, Neşet; "Çorum Havalisinde Mamalı Aşireti ve Ömer, Osman Paşalar", **Çorumlu**, No: 1, 15.Nisan.1938, ss: 12-20.
- [162] Köseoğlu, Neşet; "Kul Mustafa ve Çorum'un Birliği", **Çorumlu**, No: 2, 15.Mayıs.1938, ss: 5-16.
- [163] Köseoğlu, Neşet; "Çorum'da Beyler Çelebi ve Muzaffer Paşa Camii Minberi", **Çorumlu**, No: 3, 15.Haziran.1938, ss: 3-6.

- [164] Köseoğlu, Neşet; "Çorum'da Cerid Aşireti", **Çorumlu**, No: 3, 15.Haziran.1938, ss: 14-16.
- [165] Köseoğlu, Neşet; "Yer Adları", **Çorumlu**, No: 3, 15.Haziran 1938, ss: 27-30, No: 4, 15.Temmuz.1938, ss: 32-36, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 42-45.
- [166] Köseoğlu, Neşet; "Şerefeddin Mukbil Bey ve Mescidi ile Bir Yazma Kur'anı", **Çorumlu**, No:4,15.Temmuz.1938,ss: 29-31.
- [167] Köseoğlu, Neşet; "Osmancık'ta Üç Kitabe", **Çorumlu**, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 10-13.
- [168] Köseoğlu, Neşet; "Yurdda Araştırmalar: Kuşsar, Kuşsaray, Kuşören", **Çorumlu**, No: 6, 15.Eylül.1938, ss: 3-4.
- [169] Köseoğlu, Neşet; "Yine Kul Mustafa", **Çorumlu**, No: 6, 15.Eylül.1938, ss: 7-8.
- [170] Köseoğlu, Neşet; "Folklor Derlemelerinden: Halk Ağzında Atatürk-Bir Destan ve İki Ağıt", **Çorumlu**, No: 6, 15.Eylül.1938, ss: 17-23.
- [171] Köseoğlu, Neşet; "Karahisar Temürlü'de Bir Gezi ve Toplanan Eski Paralar", **Çorumlu**, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 37-41.
- [172] Köseoğlu, Neşet; "Karahisar Temürlü'de İlhanîlere Aid Bir Kaç Sikke", **Çorumlu**, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, ss: 29-30.
- [173] Köseoğlu, Neşet; "Çorum'un 350 Yıl Evvelki ile Bugünkü Mahalle Adları Hakkında Bir Araştırma", **Çorumlu**, No: 9/10, 15.Birinci Kanun.1938/İkinci Kanun.1939, ss: 9-17.
- [174] Köseoğlu, Neşet; "Yeni Bulunan Gümüş Paralar", **Çorumlu**, No: 11, 15.Şubat.1939, ss: 4-6.

- [175] Köseoğlu, Neşet; "Evliya Çelebi'ye Göre Çorum ve Havalisi", **Çorumlu**, No: 11, 15.Şubat.1939, ss: 7-15.
- [176] Köseoğlu, Neşet; "Çorum Tarihinden Bir Yaprak: Çorum Sancakbeyi Karayazıcı", **Çorumlu**, No: 12, 15.Mart.1939, ss: 7-11.
- [177] Köseoğlu, Neşet; "Çorumlu Gazi Beydili", **Çorumlu**, No: 12, 15.Mart.1939, ss: 17-18.
- [178] Köseoğlu, Neşet; "İkinci Yıla Girerken", **Çorumlu**, No: 13, 15.Nisan.1939, s:1.
- [179] Köseoğlu, Neşet; "Evliya Çelebi'ye Göre İskilip", **Çorumlu**, No: 13, 15.Nisan.1939, ss: 6-7.
- [180] Köseoğlu, Neşet; "Çorumlu Yeğen Paşa", **Çorumlu**, No: 13, 15.Nisan.1939, s: 13.
- [181] Köseoğlu, Neşet; "Köy Adlarına Göre Bir Araştırma", **Çorumlu**, No: 13, 15.Nisan.1939, ss: 16-18.
- [182] Köseoğlu, Neşet; "Tarihte Çorum Köyleri-Abdalata", **Çorumlu**, No: 14, 15.Mayıs.1939, ss: 5-16.
- [183] Köseoğlu, Neşet; "Çorum'da Bir Defter Nazarı", **Çorumlu**, No: 14, 15.Mayıs.1939, ss: 17-18.
- [184] Köseoğlu, Neşet; "Tarihte Çorum Köyleri ve Paşaköy ile Sakız Divanı", **Çorumlu**, No: 15, 15.Haziran.1939, ss: 5-13.
- [185] Köseoğlu, Neşet; "Tarihte Çorum Köyleri: Ayas, Türkler ve Bölgesi", **Çorumlu**, No: 16, 15.Temmuz.1939, ss: 10-15.
- [186] Köseoğlu, Neşet; "Çorum'da Oğuz Boyları", **Çorumlu**, No:

- 43, 1.Birinci Kanun.1943, ss: 3-8, No: 49/50,
1.Temmuz.1944, ss: 8-12.
- [187] Köseoğlu, Neşet;"Çorum'da Dedesli Aşireti", **Çorumlu**, No: 44, 1.İkinci Kanun.1944, ss: 3-8.
- [188] Köseoğlu, Neşet;"Yer Adlarının Önemi", **Çorumlu**, No: 45, 1.Şubat.1944, ss: 9-14.
- [189] Köseoğlu, Neşet;"Elvan Çelebi", **Çorumlu**, No: 46, 1.Mart.1944, ss: 3-9, No: 47, 1.Nisan.1944, ss: 3-6, No: 48, 1.Mayıs.1944, ss: 3-7.
- [190] Köseoğlu, Neşet; "Çorum'da Soy Adları", **Çorumlu**, No: 51, 1.Ağustos.1944, ss: 8-13, No: 52, 1.Şubat.1945, ss: 3-8.
- [191] Köstekçioğlu, Süleyman; "Muzaffer Paşa Camii Minberi", **Çorumlu**, No: 4, 15.Temmuz.1938, s: 12.
- [192] Köstekçioğlu, Süleyman; " 'Çorum' Adı Üzerine İncelemeler", **Çorumlu**, No: 6, 15.Eylül.1938, ss: 15-16.
- [193] Köstekçioğlu, Süleyman; "Yıldırım Bayazid-Kadı Bürhaneddin Ahmed'in Çorum'daki Muharebeleri", **Çorumlu**, No: 20, 1.Mart.1940, ss: 8-9.
- [194] Kutluk, Nurettin; "Çorum'un Baş Hastalığı", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, s: 10.
- [195] Kutluk, Nurettin; "Uyuz (Gale)", **Çorumlu**, No: 51, 1.Ağustos.1944, s: 25.
- [196] Kutluk, N[urettin]; "Kızıl Irmak", **Çorumlu**, No: 51, 1.Ağustos.1944, s: 26 [şiir].
- [197] Künuçen, Remzi; "Son Bahar", **Çorumlu**, No: 51, 1.Ağustos.1944, s: 27 [şiir].

- [198] K n   en, Remzi; "G n  l", ** orumlu**, No: 51, 1.A ustos.1944, s: 27 [  ir].
- [199] K n   en, Remzi; "Zafer", ** orumlu**, No: 51, 1.A ustos 1944, s: 287 [  ir].
- [200] Lahn, E.; " orum'un Jeolojik Vaziyeti Hakkında Muhtıra", ** orumlu**, No: 24, 1.Temmuz.1940, ss: 3-4.
- [201] Leblebici, Sadi; " orum'un Halay Oyunu ve Arzı T rk    ", ** orumlu**, No: 1, 15.Nisan.1938, ss: 21-24.
- [202] Leblebici, Sadi; " orum'un Halk  arkılarından: Haydi Combam", ** orumlu**, No: 5, 15.A ustos.1938, ss: 22-23.
- [203] Leblebici, Sadi; " orum Halk T rk    lerinden: Bir G zelleme- rdek", ** orumlu**, No: 7, 29.Birinci Te rin.1938, ss: 29-32.
- [204] Leblebici, Sadi; "Halk T rk     Derlemeleri: G zelleme-Co tum-Anam Anam", ** orumlu**, No: 9/10, 15.Birinci Kanun.1938/ kinci Kanun.1939, ss: 18-23.
- [205] Leblebici, Sadi; " orum'un Halk T rk    lerinden: Mendil-G zeller-Oy Oy Oy", ** orumlu**, No: 11, 15. ubat.1939, ss: 16-18.
- [206] Leblebici, Sadi; " orum'un Halk T rk    lerinden: Akkoyun-Oyda - rdek-G zelleme", ** orumlu**, No: 12, 15.Mart.1939, ss: 22-26.
- [207] Leblebici, Sadi; " orum Halk T rk    lerinden: Zile-Gesi Ba ları", ** orumlu**, No: 14, 15.Mayıs.1939, ss: 22-24.
- [208] Leblebicio lu, Sadi; " orum Halk T rk    lerinden: Minnik Ku ", ** orumlu**, No: 54, 1.Nisan.1945, ss: 18-19.
- [209] "Lozan Barı ı", ** orumlu**, No: 51, 1.A ustos.1944, s: 1.

- [210] Miyak, Bahri; "Bedri Rahmi Eyuboğlu ile Bir Sanat Konuşması", **Çorumlu**, No: 38, 1.Temmuz.1943, ss: 20-23.
- [211] Miyak, Bahri; "Zakkum Çiçekleri", **Çorumlu**, No: 39, 1.Ağustos.1943, ss: 29-31, [Mazlum Kenan Köstekçi'nin aynı adlı kitabının tanıtımı].
- [212] Miyak, Bahri; "Acı Kaybın Yıl Dönümü", **Çorumlu**, No: 43, 1.Birinci Kanun.1943, ss: 1-2.
- [213] Miyak, B[ahri]; "Çorum Halk Şairlerinden Recep Rahmi Tankaya", **Çorumlu**, No: 44, 1.İkinci Kanun.1944, ss: 13-20.
- [214] Miyak, B[ahri]; "Yurt Büyük Kullarından Birisini Gaip Etti", **Çorumlu**, No: 45, 1.Şubat.1944, ss: 3-5.
- [215] Miyak, Bahri; "Geçmişte Mart", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan 1944, ss: 1-2.
- [216] Miyak, Bahri; "Halkevleri: Ülkü, Birlik ve Beraberlik Kaynağıdır", **Çorumlu**, No: 53, 1.Mart.1945, ss: 1-3.
- [217] Miyak, Bahri; "Kıskançlık", **Çorumlu**, No: 54, 1.Nisan 1945, ss: 14-17, No: 55, 1.Mayıs.1945, ss: 8-11.
- [218] Onsun, Kemal; "Musikimizde İnkılâp Nasıl Olmalı?", **Çorumlu**, No: 31, 1.İkinci Teşrin.1941, ss: 28-32.
- [219] Onsun, Kemal; "Muasır Ahlâkın Men'şei Üzerine Bir Tetkik", **Çorumlu**, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, ss: 13-17, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, ss: 8-12, No: 43, 1.Birinci Kanun.1943, ss: 10-13.
- [220] "13'üncü Yıldönümünü Kutlama", **Çorumlu**, No: 53, 1.Mart.1945, s: 14.

- [221] Oral, Muammer L.; "Buğu", **Çorumlu**, No: 36/37, 1.Nisan/1.Mayıs.1942, ss: 25-26 [Şükrü Enis Regü'nün aynı adlı kitabının tanıtımı].
- [222] Özkan, Âdil; "Yara ve Tedavisi", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, ss: 17-20.
- [223] Özkan, Semih; "Dava ve Cezanın Sükutu", **Çorumlu**, No: 29, 1.Eylül.1941, ss: 8-14.
- [224] Sabuncuoğlu, İhsan; "Mustafa Vazıh Çorumludur", **Çorumlu**, No: 9/10, 15.Birinci Kanun.1938/İkinci Kanun.1939, ss: 5-8.
- [225] Sabuncuoğlu, İhsan; "Hesap Veriyoruz", **Çorumlu**, No: 11, 15.Şubat.1939, ss: 28-30, No: 12, 15.Mart.1939, ss: 29-32, No: 13, 15.Nisan.1939, ss: 19-21.
- [226] Sabuncuoğlu, İhsan; "Mustafa Vazıh", **Çorumlu**, No: 13, 15.Nisan.1939, ss: 22-28.
- [227] Sabuncuoğlu, İhsan; "Çorum'da Benimsenen Bazı Kelimeler", **Çorumlu**, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, ss: 6-7, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 5-8 [No: 34/35'deki yazı "Çorum'da Benimsenen Bazı Kelime ve Rakamlardan" başlığını taşımaktadır].
- [228] Sabuncuoğlu, İhsan; "Çorum İlinde Yetişen Alim ve Şairler: Kara Müftü", **Çorumlu**, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, ss: 17-19.
- [229] Sabuncuoğlu, İhsan; "Çorum'da Maarif Hayatı", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, ss: 17-24, No: 48, 1.Mayıs.1944, ss: 17-24.
- [230] Sayın, Kemal; "Folklor ve Halkevleri", **Çorumlu**, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, ss: 11-12.

- [231] Sayın, Kemal; "Bu Gece", **Çorumlu**, No: 32, 1.Birinci Kanun.1941, s: 18 [şiiir].
- [232] Sayın, Kemal; "Perişan", **Çorumlu**, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 26-27 [şiiir].
- [233] Sayın, Kemal; "Objektif Hukuk ve Sanat", **Çorumlu**, No: 36/37, 1.Nisan/1.Mayıs.1942, ss: 12-13.
- [234] Sertel, Sabiha Zekeriya; "Atatürk'ün Ölüsünü Bekliyen Subaylar", **Çorumlu**, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, ss: 5-6 [yazı İstanbul'da yayınlanan **Tan** gazetesinden alınmıştır].
- [235] "Sıtma lıhılara Sağılık Öğıütleri", **Çorumlu**, No: 54, 1.Nisan 1945, ss: 3-5.
- [236] "Sıtma Öğıütleri", **Çorumlu**, No: 59, Haziran.1946, ss: 3-4.
- [237] Sıvacioğılu; "Yolculuk", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, s: 14 [şiiir].
- [238] Sıvacioğılu; "Akşam", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, s: 14 [şiiir].
- [239] Sıvacioğılu; "Bahar", **Çorumlu**, No: 48, 1.Mayıs.1944, s: 15 [şiiir].
- [240] Sıvacioğılu; "Teselli", **Çorumlu**, No: 48, 1.Mayıs.1944, s: 16 [şiiir].
- [241] Sıvacioğılu; "En Güzel Şiiir", **Çorumlu**, No: 49/50, 1.Temmuz.1944, s: 13 [şiiir].
- [242] Sıvacioğılu; "Semai", **Çorumlu**, No: 49/50, 1.Temmuz.1944, s: 13 [şiiir].

- [243] Sözen, Muzaffer; "Çorum Halayı", **Çorumlu**, No: 17, 30.Birinci Teşrin.1939, ss: 19-25.
- [244] Şamlı, Necmi; "Türkiye Nüfus Yoğunluk Bölgeleri ve Çorum'un Yeri", **Çorumlu**, No: 59, Haziran.1946, ss: 5-8.
- [245] Şamlı, Necmi; "14'üncü Dil Bayramı Dolayısıyla Bir Konuşma", **Çorumlu**, No: 61, Ağustos.1946, ss: 1-7.
- [246] Tankaya, Recep Rahmi; "Sevgili Atam", **Çorumlu**, No: 9/10, 15.Birinci Kanun.1938/İkinci Kanun.1939, ss: 24-25 [şiir].
- [247] [Tankaya], [Recep] Rahmi; "Halk Dilinden: Ağıt", **Çorumlu**, No: 18, 1.İkinci Kanun.1940, ss: 22-24 [şiir].
- [248] Tankaya, Recep Rahmi; "En Büyük Acı", **Çorumlu**, No: 19, 1.Şubat.1940, ss: 20-22 [şiir].
- [249] Tankaya, Recep Rahmi; "Milli Şair Merhum Mehmet Emin Yurdakul'a", **Çorumlu**, No: 45, 1.Şubat.1944, s: 8 [şiir].
- [250] Tankaya, R[eccep] R[ahmi]; "Sarı Çiğdem", **Çorumlu**, No: 46, 1.Mart.1944, ss: 18-19 [şiir].
- [251] Tankaya, R[eccep] R[ahmi]; "Türkler Eğitimci Bölgesine Selam", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, s: 13 [şiir].
- [252] Tankaya, R[eccep] R[ahmi]; "Abdalata Eğitimci Bölgesine Veda", **Çorumlu**, No: 47, 1.Nisan.1944, s: 13 [şiir].
- [253] Tankaya, R[eccep] R[ahmi]; "23.Nisan", **Çorumlu**, No: 49/50, 1.Temmuz.1944, s: 23 [şiir].
- [254] Tankaya, R[eccep] R[ahmi]; "Hamamözü", **Çorumlu**, No: 49/50, 1.Temmuz.1944, ss: 24-25 [şiir].

- [255] Tankaya, R[eccep] R[ahmi]; "Urlu Dağı", **Çorumlu**, No: 51, 1.Ağustos.1944, ss: 23-24 [şiir].
- [256] Tanyel, Ruhi; "Fidayda Türküsü ve Oyunu", **Çorumlu**, No: 2, 15.Mayıs.1938, ss: 39-40.
- [257] Tanyel, Ruhi; "Çorum'un Halk Şarkılarından Hürünü", **Çorumlu**, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 19-20.
- [258] Tarım, Cevad Hakkı; "Kırşehirli Şair İlhami Hakkında", **Çorumlu**, No: 9/10, 15.Birinci Kanun.1938/İkinci Kanun.1939, ss: 27-28.
- [259] "Tekrar İntişara Başlarken", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos 1941, s: 1.
- [260] Terlemezoğlu, Kemal; "Çorum Halayına Dair", **Çorumlu**, No: 34/35, 1.Şubat/1.Mart.1942, ss: 16-17.
- [261] Tombuş, İhsan; "Sesler", **Çorumlu**, No: 25, 1.Ağustos.1940, s: 12 [şiir].
- [262] Tombuş, İhsan; "Hoş Geldin", **Çorumlu**, No: 26, 1.Eylül 1940, s: 18 [şiir].
- [263] Tombuş, İhsan; "Aslanın Hikâyesi", **Çorumlu**, No: 56, 24.Şubat.1946, ss: 26-28 [şiir].
- [264] Tombuş, Nazmi; "16'ncı Asırda Çorum'un İdarî ve Askerî Vaziyeti Hakkında Bazı Malûmat", **Çorumlu**, No: 1, 15.Nisan.1938, ss: 5-8, 25-29.
- [265] Tombuş, Nazmi; "Çorum'un Eski Çocuk Eğlence ve Oyunlarından: Çiğdem Eğlencesi", **Çorumlu**, No: 2, 15.Mayıs.1938, ss: 28-30.

- [266] Tombuş, Nazmi; "Çorum'da Eski Çocuk Oyunlarından: Top", **Çorumlu**, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 6-9.
- [267] Tombuş, Nazmi; "Çorum'un Hürünü Oyunu", **Çorumlu**, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 20-21.
- [268] Tombuş, Nazmi; "Çorum'da Âşar Vergisi", **Çorumlu**, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 35-36.
- [269] Tombuş, Nazmi; "Bir Bayram, Bir Matem", **Çorumlu**, No: 17, 30.Birinci Teşrin.1939, ss: 7-8.
- [270] Tombuş, Nazmi; "Çorum'un Tarihte Karakteristik Vasıfları", **Çorumlu**, No: 17, 30.Birinci Teşrin.1939, ss: 9-14.
- [271] T[ombuş], N[azmi]; "Yeni Yıla Girerken", **Çorumlu**, No: 18, 1.İkinci Kanun.1940, s: 1.
- [272] Tombuş, Nazmi; "Müverrih Âli ve Ahfadı Çorum'da", **Çorumlu**, No: 18, 1.İkinci Kanun.1940, ss: 8-16, No: 19, 1.Şubat.1940, ss: 9-16, No: 20, 1.Mart.1940, ss: 13-20.
- [273] Tombuş, Nazmi; "Eski Çocuk Eğlence ve Oyunlarından: Aşık Oyunu", **Çorumlu**, No: 19, 1.Şubat.1940, ss: 26-29.
- [274] T[ombuş], N[azmi]; "Anadolu İsyanları", **Çorumlu**, No: 19, 1.Şubat.1940, s: 32 [Cemal Bardakçı'nın aynı adlı kitabının tanıtımı].
- [275] T[ombuş], N[azmi]; "Türk Milleti Aldanmaz", **Çorumlu**, No: 20, 1.Mart.1940, ss: 1-2.
- [276] T[ombuş], N[azmi]; "Medeniyet Anlayışları", **Çorumlu**, No: 21, 1.Nisan.1940, ss: 1-2.
- [277] Tombuş, Nazmi; "Danışmendname ve Mirkat-ül Cihat", **Çorumlu**, No: 21, 1.Nisan.1940, ss: 28-32, No: 22,

1.Mayıs.1940, ss: 27-32, No: 23, 1.Haziran.1940, ss: 30-32, No: 24 1.Temmuz.1940, ss: 28-32, No: 25, 1.Ağustos.1940, ss: 28-32, No: 26, 1.Eylül.1940, ss: 30-31, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, ss: 25-31.

- [278] T[ombuş], N[azmi]; "Türkmen Kızı", **Çorumlu**, No: 22, 1.Mayıs.1940, ss: 25-25 [Bu yazı ile ilgili olarak s: 24/a'da Sadi Leblebici tarafından hazırlanan nota, s: 24/b'de bir fotoğraf bulunmaktadır].
- [279] Tombuş, Nazmi; "Muhit Dâhîyi mi, Dâhî Muhiti mi Yaradır?", **Çorumlu**, No: 23, 1.Haziran.1940, ss: 1-4.
- [280] Tombuş, Nazmi; "Yeni Hadiseler Karşısında Biz", **Çorumlu**, No: 24, 1.Temmuz.1940, ss: 1-2.
- [281] Tombuş, Nazmi; "Kadı Asker Çorumlu Alâettin Ali Efendi", **Çorumlu**, No: 24, 1.Temmuz.1940, ss: 5-8.
- [282] Tombuş, Nazmi; "Öğrenmek Aşkı, Mektep İhtiyacı", **Çorumlu**, No: 25, 1.Ağustos.1940, ss: 3-4.
- [283] Tombuş, Nazmi; "30 Ağustos", **Çorumlu**, No: 26, 1.Eylül 1940, s: 1.
- [284] Tombuş, Nazmi; "Çorumlular Sevgili Başbuğuna Kavuşurken", **Çorumlu**, No: 26, 1.Eylül.1940, ss: 3-5.
- [285] T[ombuş],N[azmi]; " 'İnönü'nün Seçme Sözleri' Hakkında", **Çorumlu**, No: 26, 1.Eylül.1940, s: 12 [Cemal Kutay'ın hazırladığı aynı adlı kitaba övgü].
- [286] Tombuş, Nazmi; "Dil İnkılâbı Savaşı", **Çorumlu**, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, ss: 1-2.
- [287] Tombuş, Nazmi; "Vesika İzahları: Şifreli Bir Ferman", **Çorumlu**, No: 27, 1.İlk Teşrin.1940, ss: 3-4.

- [288] Tombuş, Nazmi; "Ahiler, İcazetname ve Fütüvvet Şeceresi", **Çorumlu**, No. 38, 1.Temmuz.1943, ss: 3-9.
- [289] Tombuş, Nazmi; "Altıncı Büyük Kurultay İntibalarından", **Çorumlu**, No: 39, 1.Ağustos.1943, ss: 1-2, No: 40, 1.Eylül.1943, ss: 3-4.
- [290] Tombuş, Nazmi; "Ahilik-Ahilik Nasıl Bir Teşekküldür?", **Çorumlu**, No: 39, 1.Ağustos.1943, ss: 6-10.
- [291] Tombuş, Nazmi; "Ahiler-Ahiliğin Menşei", **Çorumlu**, No: 40, 1.Eylül.1943, ss: 5-9.
- [292] Tombuş, Nazmi; "Çorum'un Eski Yemek ve Matbahları", **Çorumlu**, No: 40, 1.Eylül.1943, ss: 24-27, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, ss: 28-30, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, ss: 27-30, No: 43, 1.Birinci Kanun.1943, ss: 22-24 [No: 40'daki yazı "Çorum'un Eski Matbah ve Yemekleri" başlığı ile yayınlanmıştır].
- [293] Tombuş, Nazmi; "Ahiler-Terim ve Törenler", **Çorumlu**, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, ss: 6-11, No: 42, 1.İkinci Teşrin.1943, ss: 3-6.
- [294] Tombuş, Nazmi; "Beşiktaş Muhafızı Müşir Hacı Hasan Paşa", **Çorumlu**, No: 52, 1.Şubat.1945, ss: 9-16 [1 fotoğraf ek olarak verilmiştir], No: 53, 1.Mart.1945, ss: 4-11, No: 54, 1.Nisan.1945, ss: 6-11.
- [295] T[ombuş], N[azmi]; "Bektaşî Duaları", **Çorumlu**, No: 55, 1.Mayıs.1945, ss: 12-15.
- [296] Tombuş, Nazmi; "Kentimiz Niçin 'Çorum' Diye Anılmış", **Çorumlu**, No: 56, 24.Şubat.1946, ss: 3-5.
- [297] Tombuş, Nazmi; "Çorum'da Ahilik", **Çorumlu**, No: 57, 30.Mart.1946, ss: 3-8, No: 58, [Mayıs].1946, ss: 3-7.

- [298] Tombuş, Nushi (Çorumlu); "Koşma", **Çorumlu**, No: 28, 1.Ağustos.1941, s: 4 [şiiir].
- [299] Tombuş, Şevket; "Ağıt", **Çorumlu**, No: 24, 1.Temmuz 1940, s: 13 [şiiir].
- [300] Tulu, A.; "Çocuk Oyunları: Hodak Oyunu", **Çorumlu**, No: 38, 1.Temmuz.1943, ss: 27-29.
- [301] Tulu, A.; "Nerelisiniz?", **Çorumlu**, No: 38, 1.Temmuz.1943, s: 30.
- [302] Tuncay, İbrahim; "Eğitmenli Okul ve Köy Kalkınması", **Çorumlu**, No: 31, 1.İkinci Teşrin. 1941, ss: 2-3.
- [303] Tuncel, Osman; "Köyde Eğitim Davamız", **Çorumlu**, No: 57, 30.Mart.1946, ss: 9-11.
- [304] Turgal, H.F.; "Cumhuriyetin Tarihimize Verdiği Mühim Bir Kaynak: Mülga Şer'iye Mahkémeleri Sicilleri", **Çorumlu**, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 7-10.
- [305] Uğur, Nuri; "Çorumlu Hacı Hasan Paşa", **Çorumlu**, No: 36/37, 1.Nisan/1.Mayıs.1942, ss: 14-17.
- [306] Uğur, Nuri; "Zelzele", **Çorumlu**, No: 21, 1.Nisan.1940, ss: 25-27.
- [307] Uğur, Nuri; "Çorum'un Osmanlılar Zamanındaki Durumu", **Çorumlu**, No: 30, 1.Birinci Teşrin.1941, s: 17.
- [308] Ulubay, Abdülbaki Fevzi; "Onbeş Yıl İçin Cumhuriyet Şarkısı", **Çorumlu**, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, s: 26 [şiiir].
- [309] Ünsal, Fahrettin; "Cehrilik Yârenliği", **Çorumlu**, No: 45, 1.Şubat.1944, ss: 6-7.

- [310] Ünsal, Lütfü; "Çorum'un Eski Çocuk Oyunları: Naç Oyunu", **Çorumlu**, No: 41, 1.Birinci Teşrin.1943, ss: 18-20.
- [311] Ünsal, Lütfü; "Çorum'un Eski Çocuk Oyunlarından: Hodak Oyunu", **Çorumlu**, No: 44, 1.İkinci Kanun.1944, ss: 11-12.
- [312] Ünsal, Lütfü; "Çorum'un Eski Çocuk Oyunlarından: 'Çoş' Oyunu", **Çorumlu**, No: 45, 1.Şubat. 1944, ss: 15-16.
- [313] Ünsal, Lütfü; "Çorum'un Eski Çocuk Oyunlarından: Uzun Organ Oyunu", **Çorumlu**, No: 46, 1.Mart.1944, ss: 14-15.
- [314] Ünsal, Lütfü; "Kuşsaray Köyünde Derlenen Bilmeceler", **Çorumlu**, No: 53, 1.Mart.1945, ss: 15-16.
- [315] Ünsal, Lütfü; "Yerli Destanlar", **Çorumlu**, No: 54, 1.Nisan 1945, ss: 21-25.
- [316] Varan, Abidin; "Halkevleri Kuruluşunda Maksad ve Gaye", **Çorumlu**, No: 1, 15.Nisan.1938, ss: 3-4.
- [317] Varan, Abidin; "İnkılâp Vazifeleri/19 Mayıs ve 23 Nisan", **Çorumlu**, No: 2, 15.Mayıs.1938, ss: 1-4, No: 3, 15.Haziran.1938, ss: 1-2, No: 5, 15.Ağustos.1938, ss: 1-2 [No: 3 ve No: 5'te yayınlanan yazılar "İnkılâp Vazifeleri" başlığını taşımaktadır].
- [318] Varan, Abidin; "Aklı Gözünde Olanlara", **Çorumlu**, No: 6, 15.Eylül.1938, ss: 1-2.
- [319] Varan, Abidin; "Cumhuriyetin 15'inci Yılında Çorum", **Çorumlu**, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, ss: 1-3.
- [320] Varan, Abidin; "Kaybın Akisleri", **Çorumlu**, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, ss: 2-4.

- [321] [Velidedeoğlu], Hıfzı Veldet; "Sevr'den Lozan'a", **Çorumlu**, No: 49/50, 1.Temmuz.1944, ss: 1-7.
- [322] Voltair; "Cisim", (çev: İhsan Mağdenoğlu), **Çorumlu**, No: 25, 1.Ağustos.1940, ss: 9-11.
- [323] Yakup, Cevdet; "Başbuğ", **Çorumlu**, No: 7, 29.Birinci Teşrin.1938, s: 25.
- [324] Yakup, Cevdet; "Çorum'a Ait Notlar: Çalkara Köyünde Soku Başı", **Çorumlu**, No: 8, 15.İkinci Teşrin.1938, ss: 26-28.
- [325] "Yeni İlbayımız", **Çorumlu**, No: 9/10, 15.Birinci Kanun 1938/İkinci Kanun.1939, s: 1.
- [326] Yeniköylü Aşık Kör Musa; "Dursun'un Ölümü", **Çorumlu**, No: 15, 15.Haziran.1939, ss: 20-21[şiir].
- [327] "Yer Depremi", **Çorumlu**, No: 43, 1.Birinci Kanun.1943, s: 30.

ÇORUMLU

Çorum Halkevi Dil, Tarih ve
Edebiyat komitesi çıkarır

Yıl : 2

15 NİSAN 939

Sayı : 13

İKİNCİ YILA GİRERKEN

Neşet Kısaroglu

Dergimiz geçen sayısı ile birinci yılını tamamlamış bulunuyor. Komitemizin sayın Başkanı İhsan Sabuncuoğlu (11) ve (12) inci sayılarla bu sayımızda (Hesap veriyoruz) başlığı altında bir yıl zarfındaki çalışma programımız ile neşrettiğimiz ve hazırladığımız vesaik hakkında cidden selâhiyetli bir lisanla izahat vermektedir. Benim bu yazıya eklenecek iki özlü haberim vardır.

Bir yıllık çalışmamız sonunda her sayımızda neşrettiğimiz muhtelif mevzulara ait makalelerden maada (onuncu asırda Çorum), bir yıldır dergimizde ilâve olarak çıkardığımız Çorum tarihini aydınlatıcı halktan ve sicillerden derlenen vesikaları izahları ile birlikte birinci cilt (Çorumun tarih vesikaları) adıyla ve iki kitap halinde hazırladığımız eserler tamamlanmıştır. İlk imkân çıktığı zaman bunlar neşredilecektir. Yine ayrıca neşretmeğe karar verdiğimiz (Çorum mabileri),

(Çorum kitabeleri ve tarihi abideleri) ve (Çorum yer adları) hakkında yapmakta olduğumuz tetkikler sona ermek üzeredir. Bunlar da aynı birer kitab halinde neşretmeği düşünmekteyiz. Araştırma ve neşriyat işlerinde Halkevi arkadaşlarımdan ve (Çorum) un tarih sever halkından gördüğümüz yardımları burada sevinçle ve teşekkürle kaydetmeği bir vazife bulurum. Çorum ile kazalarında bulunan Kültür arkadaşlarımızın tarihi ve mahalli bilgileri vermek hususundaki gayretlerini de buraya yazmalıyım.

Vali ve Parti Başkanımız Salih Kılıç'ın dergimize gönderdiği yardımı ve alâkaya karşı olan minnettarlığımızı da yazmak bir borçtur.

Bütün bu alâka ve yardımların yeni yıl çalışmalarında bize daima bir destek ve teşvik olacağına ve bizi gayemize doğru kolayca götüreceğine inanıyoruz.

ÇORUMLU

Çorum Halkevi Dil, Tarih ve
Edebiyat komitesi çıkarır



YIL : 3 SAYI : 25

1 AĞUSTOS 1940

Basıldığı yer : Çorum Vilâyet Malbaası

DİZİN

[] içindeki rakamlar bibliyografik künyeleri göstermektedir

Adetler; [57, 92, 97, 121, 153, 309]

Ahilik; [289, 290-291, 293, 297]

Aktan, Sıtkı; [1, 2]

Altuğ, Salim; [3]

Arıncı, Rıfat; [4-6]

Aşık Halil; [7]

Aşık Haydar; [8-11]

Aşık Sadık; [12]

Aşiretler; [84, 161, 164, 186-187]

Atasözleri; [105, 117, 120, 123-124]

Ayan, Fevzi; [13]

Ayan, Mediha; [14-16]

Batumlu, R.; [17]

Bektaşılık; [295]

Berkol, Tevfik; 8, [19-22]

Beslenme; [292]

Bezirci, Cevdet; [23-25]

Bilginer, Bedri; 5, 7, [26, 27]

Bilmeceler; [122, 314]

Bükülmez, Y. Nezihe; 8, [29-36]

Büyükataman, Macide; [36-44]

Büyükataman, Ziya; [45-54]

Canikli Ali Paşa; [55]

Cankar, Y. Esat; [56]

Ceyhan, İsmail; [57-60]

Coşkun, Rüştü; [61-62]

Çağlar, B. Kemal; [65]

Çidemtepe, Ömer; [67]

Çocuk Oyunları; [265-266, 273, 300, 310-313]

Çorbacıoğlu, Vahit; [68-69]

Çorum Halkevi; [26, 53,
66, 70-71, 104, 216]

Çorum Tarihi; [77,78,
81-89, 130, 160-163,
166-167, 175-177,
179-180, 183, 189,
191, 193, 228, 264,
268, 272, 277, 281,
287, 294, 305, 307]

Çorum Vilayet Matbaa-
sı; 7

Çöplü, Fahri; 8, [76]

Dedebaş; [90-91]

Dedebaş, Ferit; [92-96]

Dağlıoğlu, Güzide; [77]

Dağlıoğlu, H.T.; 8, [78-
89]

Demirer, Kemal; [97]

Dil, Sabri; [98-100]

Dilmen; [101]

Diñ, Celal; [102]

Dökmen, Sabahat; [103]

Düğünler; [92]

Ebussuud Efendi;[5]

Ege, Cudi; [104]

Eğitim; [15, 23, 45, 49, 86,
229, 282, 302-303]

Eker, Hamit; [105]

Eker, Şevket; [106-107]

Engin, İ. Haki; [108]

Ercan, H. Abdullah;
[109-112]

Erciyaş, Fazıl; [113-115]

Ertekin, Eşref; 8, [116-
130]

Ertüzün, Enver; [131-
134]

Evliya Çelebi; [175, 179]

Eyuboğlu, B. Rahmi;
[210]

Farrere, Claude; [135]

France, Anatol; [136]

Gençlik;[15]

Gocul, Basri; [137]

Gözgörmez, Hasan; [138]

Gürel, Ziya; [139-140]

Halk İnaçları; [75, 146]

Halk Müziği; [201-208,
256-257, 278]

Halk Oyunları; [24, 201,
243, 256 - 257, 260, 267]

Halk Sağlığı; [19-22, 27,
113-114, 195, 222]

Halk Şiiri; [7, 9-12, 64,
97, 111, 126-129, 170,
315]

Halk Şairleri; [1, 7-12,
97, 118-119, 126,
139-140, 143, 155,
162, 168-169, 224,
226, 228, 258]

İnönü, İsmet; 7, [106-
107, 144, 284-285]

İsacalı Aşık Haydar;
[143]

Kadın Elbiseleri; [125]
Kalelioğlu, Pertev; 7
Karamuk, Hayri; [146-
147]

Kayış, Bahri; [148]
Kobak, Afet; [151-152]
Koçak, Ş. Halid; [153-
155]

Koşay, H. Zübeyr; [156]

Köken, Rahmi; [157]

Köprülü, M. Fuad; [158]

Kösemihal, M. Ragıp;
[159]

Köseoğlu, Neşet; 8,
[160-190]

Köstekçioğlu, S.; [191-
193]

Köyler; [60, 133, 168,
181-182, 184-185]

Kutluk, Nurettin; [194-
196]

Künüçen, Remzi; [197-
199]

Lahn, E.; [200]

Lelebici, Sadi; 8, [201-208,
278]

Mağdenoğlu, İ.; [135-136,
322]

Maniler; [116]

Mimar Sinan; [44]

Miyak, Bahri; [210-217]

Nümizmatik; [171-172, 174]

Onsun, Kemal; [218-219]

Oral, Muammer L.; [221]

Özkan, Adil; [222]
Özkan, Semih; [223]

Reşimli Ay Matbaası; 7

Sabuncuoğlu, İhsan; [224-229]

Sayın, Kemal; [230-233]
Sertel, Sabiha Zekeriya; [234]

Sıvacıoğlu; [237-242]

Sözen, Muzaffer; [243]

Sulama; [72-73]

Şamlı, Necmi; [244-245]
Şeyh Muhiddin Yavısı; [4]

Tankaya, R. R.; [213, 246-255]

Tanyel, Ruhi; [256-257]

Tarım, Cevad Hakkı; [258]

Terlemezoğlu, Kemal; [260]

Tombuş, İhsan; [261-263]

Tombuş, Nazmi; 8, [264-297]

Tombuş, Nushi; [298]

Tombuş, Şevket; [299]

Tulu, A.; [300-301]

Tuncay, İbrahim; [302]

Tuncel, Osman; [303]

Turgal, H. Fehmi; [304]

Uğur, Nuri; 7, [305-307]

Ulubay, A. Fevzi; [308]

Ünsal, Fahrettin; [309]

Ünsal, Lütfü; [310-315]

Varan, Abidin; [316-320]

Velidedeoğlu, H. Veldet; [321]

Voltair; [322]

Yakup, Cevdet; [323-324]

Yeniköylü Aşık Kör Musa; [326]

Yer Adları; [165, 173, 181, 188, 192, 296]

Yerel Sanatlar; [74, 147]